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Vraagnummer: S-503 (20int02420) 
 
Datum indiening: 2 juni 2020 
 
Onderwerp:  Aanvullende vragen Schone Lucht Akkoord en houtstook 
 
Naam indiener: Hanno Krijgsman (GroenLinks) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Op 30 maart heeft GroenLinks vragen gesteld over de houding van de gemeente ten 
opzichte van het Schone Luchtakkoord en houtstook. Op 28 april heeft het college hierop 
geantwoord. Uit de antwoorden begrijpen wij dat het college het niet nodig vindt om 
bovenwettelijke maateregelen door te voeren om de luchtkwaliteit te verbeteren, terwijl 
andere gemeenten in Nederland deze juist wel doorvoeren. Daarnaast geeft het college aan 
dat de gemeente geen extra inspanningen hoeft te verrichten ten aanzien van houtstook, 
omdat er weinig klachten binnen komen. 
 
Deze houding stelt GroenLinks niet helemaal gerust, vandaar dat wij aanvullende vragen 
hebben. 
 
Onze vragen: 
 
De lucht in de gemeente Overbetuwe blinkt niet uit in kwaliteit. Uit verschillende onderzoeken 
blijkt dat de luchtkwaliteit grote invloed heeft op de volksgezondheid.  

1. Waarom vindt het college het toch niet nodig om bovenwettelijke maatregelen te 
nemen voor de sectoren verkeer, landbouw, scheepvaart, industrie, mobiele 
werktuigen en huishoudens, teneinde de luchtkwaliteit in onze gemeente te 
verbeteren, terwijl gemeenten om ons heen dit met het Schone Lucht Akkoord wel 
doen? 

 
Het college stelt dat er geen extra inspanningen nodig zijn ten aanzien van houtstook, omdat 
er geen of nauwelijks klachten en handhavingsverzoeken zijn. Het beeld dat wij krijgen naar 
aanleiding van gesprekken met inwoners is dat inwoners, die overlast ondervinden, niet naar 
de gemeente stappen omdat zij geen conflict met buren willen, dan wel omdat zij weinig 
medewerking van de gemeente hebben ervaren of verwachten.  

2. Wij zien graag een onderbouwing (op basis van onderzoek) van de bewering 
nauwelijks klachten ook betekent dat er nauwelijks overlast is. 

3. Ook zien wij graag van het college een onderbouwing (op basis van onderzoek) dat 
ons beeld niet klopt. 

4. Indien ons beeld niet klopt, hoe gaat het college ervoor zorgen dat mensen die 
overlast ondervinden van houtstook, wel klachten en handhavingsverzoeken gaan 
indienen? 

 

                                                           
1
 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



Daarnaast krijgt GroenLinks signalen dat boomkwekers in het buitengebied met enige 
regelmaat snoeiafval en ander organisch materiaal uit de boomkweek op eigen erf 
verbranden. 
5. Wat is het beleid van de gemeente over verbranding van organisch materaal op eigen 

erf? 
6. In hoeverre heeft de gemeente alternatieven voor het verwijderen van organisch 

materiaal uit de boomkweek overwogen en wat is de uitkomst van deze overwegingen? 
 
 
Uit recent onderzoek komt naar voren dat er een verband is tussen luchtkwaliteit en de 
vatbaarheid voor het Corona-virus.  
7. In hoeverre ziet het college in dit verband tussen luchtkwaliteit en Corona een reden om 

nu toch aanvullende maatregelen te nemen om de luchtkwaliteit en daarmee de 
volksgezondheid van onze inwoners beter te beschermen? 

 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Hanno Krijgsman (GroenLinks) 
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